
 

 

17.11 2015 

 

I henhold til Inatsisartut forretningsorden § 37, skal jeg hermed fremlægge følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut: 

 

Spørgsmål: 

Har Naalakkersuisut planer om at etablere en juristuddannelse? 

(Medlem af Inatsisartut Ineqi Kielsen, Siumut)  

 

Begrundelse: 

Jeg er i øjeblikket i gang med at undersøge, hvordan det står til med juraområdet i vort land. Jeg kan 

derfor regne ud, at det ser ud til, at der er mangel på hjemmehørende jurister, hvilket ikke bliver et 

mindre problem i fremtiden, ikke mindst hvis vi bare fortsætter som i dag.  

 

Derfor fremlægger jeg nu dette spørgsmål for Naalakkersuisut for, at høre om tiden ikke er kommet 

til, at etablere en jurauddannelse i vort land. 

 

Jeg ønsker, at mine spørgsmål besvares indenfor 10 arbejdsdage. 

 


